
Ekstraordinært bestyrelsesmøde. Dato 22.10.2014 
 

 

Tidspunkt:  19.00 
 

 

Lokale: mødelokalet 
 

 

Ordstyrer:  Ole 
 

Referent: Rita 
 

Deltagere: Inge Lis M., 
Jonny N., Marianne J., 
Peter M., Ole Jensen, 
Annie Pihl, Rita K. 

Forplejning:  
Kaffe/kage 

Dagsorden: 
1. Regnskab og budget.  

Udgangspunktet for budget er:  
  
1.uændret antal greenfeeindtægter, samt  med-   
   lemstal. 
 
2. Der er kendte lønændringer i budgettet. 
 
3. Der er indregnet løn til en evt. ny green-  
    keeperelev. 
 
4. 3 kvartaler med leasing af vores maskiner og    
     1 kvartal som ejere af maskiner da leasing- 
     aftalen indfries 30.06.2015. 
 
Ændringer i medlemmer – fuldtids, flex, ld, 
barn, junior og passive fra 1.10-13 – 1.10.14 er 
negativ med 25 medlemmer. 
På landsplan er nedgangen fra 1.10.13 – 1.10.14 
2000 medlemmer. 
Fra 2010 til 2014 er der på landsplan en 
nedgang på 26% spillere. Det har naturligvis 
også indflydelse på antallet af greenfee spillere. 
 
Vores afskrivningsprincipper på nyt klubhus og 
greenkeeperbygning er aftalt ændret fra 30 til 50 
år hvilket er godkendt af revisionen. 
 
Bestyrelsen arbejder på en ændring af Òlis 
ansættelsesbetingelser mhp på besparelser. 
 
Vi arbejder på afskaffelse af det nuværende 
indmeldelsesgebyr. 
 
Budgettet blev herefter godkendt. 
 



 
 
2.Evt. 

 
 
Forespørgsel vedr. tirsdagsdamernes 
juleafslutning. Vil gerne lave baglæns gunstart 
enten 8. eller 22. november.  
Det blev godkendt. 
 
Folk der ringer for at bestille/booke tid næste år, 
kan ikke reservere førend efter 31.1.2015. Dog 
forsøger vi at imødekomme  store ordrer.  
 
Bestyrelsen blev orienteret om hvem der er 
blevet indstillet til kammeratskabspokalen. 
 

 

Næste møde 12. november 2014 


